
Formandens beretning om bestyrelsens virke i 2020 og 2021

Det er nu igen blevet tid til den årlige generalforsamling. PT er der ingen huse til salg og hellere ingen nye medlemmer siden

sidste general forsamling. 

Brøndrensning

Vi har fået lavet vores årlige brøndrensning uden nogle bemærkninger. Som altid vil vi sætte pris på hvis i henvender jer hvis i

oplever problemer med at få ledt vand væk ved større regnbyger.

Asfalt arbejd

Der  har  ikke  været  lavet  noget  ved  vejen  siden  2018,  så  derfor  er  planen  at  der  vil  være  vej  gennemgang  i  løbet  af

forår/sommer. Og efterfølgende den normale lapning af nødvendige huller. 

Medlems antal

Efter salget af Præstefælledvej 95 har jeg fundet ud af, at der ifølge vedtægterne ikke er medlemspligt for denne matrikel.

Derfor  er  antallet  af  medlemmer  i  grundejerforeningen  gået  fra  23  til  22.  Jeg  har  hellere  ikke  kunne  finde  noget

dokumentation fra tidligere generalforsamlinger om hvorfor Præstefælledvej 95 har været medlem i mange år. Kun snak om

at nedsætte kontingentet til 50%.

Ved samme gennemgang af matrikel numre, er jeg nu blevet usikre på hvem der ejer matrikel 83C og 82F. Ifølge ois.dk tilhøre

matriklerne Ilbro Alle 0B og 0C. Jeg undersøger videre, for at sikre at det stadigvæk er vores ansvar, at vedligeholde disse

matrikler. 

Facebook

Som diskuteret på generalforsamlingen sidste år har jeg lige oprettet en Facebook gruppe (søg på GF Ilbro). Meningen med

gruppen, er at det er en lukket gruppe, kun for beboer på vejen. Gruppen kan bruges til at spørge om hjælp / vejledning /

information (fks. om afholdelse af fest). Salg og lån af ting. Og generelt alt hvad der kan være interessant for ens naboer. For

at gruppen bliver lidt aktiv anbefales det at så mange husstande som muligt tilmelder sig. Og alle i husstanden er selvfølgelig

velkommen til at tilmelde sig.
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